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Zápis z |'5. veřej ného zasedá ní Zastupitelstva Městyse
Moravská Nová Ves, konaného dne 25.6.2009 v 18.00 hod.

v budově dvorního traktu úřadu městyse, nám. Republiky 107

Přítomni: Ing. Jana Krutiáková
František Baldrian
Ing. Drahomír Vája
BoŽena Peterková
Mgr. Hana Grossmannová
Ing. Zbynék Parma
Jaroslav Glos
Jan Tuček
Jaroslav Kučera

Ing. Pavel Zugar
Ing. Alexandr Vališ
Mgr. Bohumila Peková

Ing. Igor Antal
Ing. Tomáš Bábík
Mgr. Soňa Petrjánošová

Martina Janulíková

Jan Tuček
Jaroslav Kuěera

Omluveni:

Neomluveni:

Zapisovatel:

ověřovatelé:

Bod č. 1 programu _ Zahájení, program 15. Veřejného zasedání
zastupitelstva městyse

15. veřejné zasediíní Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil místostarosta
městyse p. František Baldrian a konstatova|, že zasedrání bylo svoliíno řádně a včas, způsobem
v obci obvyklým a v souladu se ziíkonem o obcích. Přítomno je 9 členů, 3 jsou omluveni.
Zastupitelswo j e usnášení schopné.

Program l5. veřejného zasediíní zastupitelstva městyse:
l.Zahájení
2. Zptáva o činnosti rady městyse
3 . Zpráva o výsledku přezkoumiíní hospodďení a závětečný účet za rok 2008
4. Rozpočtové opatření ě. 1 a 2,rozpoětový výhled 2009 -2013
5. Smlouvy o ňizení věcného břemene
6. Převody majetku
7. Ruzné
8. Připomínky členů zastupitelstva městyse
9. Připomínky občanů

|0. Závět



Usnesení č'. |11512009
Zastupitelstvo Městyse
15. veřejného zasedání

H: 9 pro

Moravská Nová Ves jednohlasně schvá|ilo rozšířený program
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

0 proti 0 zdrŽel se

H:

Usnesení č.2l|512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu
p. Martinu Janulíkovou.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č.311512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. Jana Tučka.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č,.411512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele podpisu
p. Jaroslava Kučeru.

9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č.5l|512009
Členové zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves vzali na vědomí zápis zposledního
veřejného zasedání, konaného 23.3.2009.

Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady městyse

Starostka městyse p. Ing. Jana Krutríková přivítala občany a zasfupitele městyse a sezniímila
je s činností rady za uplynulé období. Připomněla všem zastupitelům, že podle jednacího řádu
zasfupitelstva podle $ 5, jsou členové zastupitelstva povinni se zúčastnit kaŽdého jedniíní,
jinak jsou povinni se písemně omluvit s uvedením důvodu.

Dotazy k činnosti rady:

p. Kučera _ Co se projednávalo ohledně mateřské školy?
starostka _ Jedna p. učitelka odešla na mateřskou dovolenou a od záňíbude nastupovat nová
učitelka. Taky se projednávalo navýšení počtu dětí v vtŠ, tridy byly naplněny na maximum a
v záÍi bude muset rada schválit povoleď překročení počtu dětí ve třídách. Řešil se problém
s navýšením počtu strávníků ve školní jídelně. Celá situace se vyřešila tím, Že obědy pro DPS
zatím zajišťujeme z Dolních Bojanovic a tím se uvolnila kapacita MŠ.

p. Kučera _ Jaká je situace s ředitelem ZŠ?
starostka - od podzimu loňského roku jedniíme s p. ředitelem Svítilem, proběhla 2výýkací
řizení, kdy rada městyse vytýkala některé zá|ežitosti ve vedeď školy a manaŽerské činnosti.
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Pan ředitel se písemně vyjádřil k našim vytkám a v dopise uvedl, žek30.6.2009 odstoupí
z funkce ředitele školy. Do současné doby oficiálně odchod z funkce nebyl oznámen, zatimve
funkci z:ůstává.

p. Tuček - o co se jednalo, kdyžrada městyse schválila storno fakturu?
starostka - Jednalo se o nedobýnou fakturu z dřívějších let zaptonájem veřejného
prostranství a hlášení, ve výši 120,- Kč.
p. Tuček - Jak to bude s p. Švarcerovou, která bydlí v objektu pily?
starostka _ S p. Švarcerovou jsme jednali, do l8.6.2009 by se měla vystěhovat s tím, že po
dobu prací jí bude nabídnuta moŽnost bydlení na DPS, kde se uvolnil byt. Pokud nabídku
nepřijme, tak si musí bydlení zajistit sama.

Usnesení č.6l|'512009
Zastupitelstvo městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady od
23.3.  -25.6.2009.

Bod č. 3 _ Zpráva o qÍsledku přezkoumání hospodaření a závérečný účet za
rok 2008

Zastupitelé byli podrobně s celou zprávou a se závěrečným účtem sezniímeni na pracovním
zasedáni. Závérečný účet byl zveřejněný v souladu se ziíkonem o rozpočtových pravidlech.
Jsou v něm obsaŽeny údaje o plnění rozpočfu příjmů a vydajů. Udaje o hospodaření
s majetkem a dalších finančních operacích, včetně tvorby apoužití fondů. Jsou tam také
zveřejněny přijaté dotace. Součástí závěrečného účtu je zpráva o výsledku přezkoumiíní,
kterou provedl nezávislý auditor. Návrh závěrečného účtu byl zveřejněn na uřední desce.
Závér zprávy o přezkoumáni zni, že při provádění přezkoumání hospodďení Městyse
Moravská Nová Ves za účetní období 2008 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.
Je třeba závěreěný úěet schvá|itbez ýhrad nebo s ýhradami.

Usnesení č,.711512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo celoroční hospodďení Městyse
Moravská Nová Ves za rok 2008.

4 pro
Ing. Krutríková
Baldrian
Ing. Vája
Peterková

0 proti 5 zdtžel se
Glos
Tuček
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová
Kučera

Starostka městyse vyzva|a zastupitele, aby vyjádřily' jaké mají k celoročnímu hospodďení
ýhrady.

Ing. Parma _ V pruběhu roku nebyly řádně dodávány podklady k ruzným jednríní.
p. Kučera - Nejasné rozděloviíní finančních prostředků.

Bod č. 4 - Rozpočtové opatření č. |. a 2, rozpočtový výhled 2009 _ 2013

obě rozpoětové opatření č. 1 a č.2by|y projednávány na pracovním zasedríní.

H:
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Rozpočtové opatření č. l - kde na straně příjmů a v'ýdajů bude upraven rozpočet o částku
8 400,- Kč.

Usnesení č.811512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo rozpočtové opatření ě. |l20O9.

H: 5 pro
Ing. Krutríková
Baldrian
Ing. Vája
Peterková
Tuček

H: 5 pro
Ing. Krutráková
Baldrian
Ing. Vája
Peterková
Tuček

Rozpočtové opatření ě.2 _ toto rozpočtové opatření zahmuje úpravy rozpočtu s ohledem na
převod finančních prostředků na příspěvkovou organizaci.

Usnesení č.9ll5l2009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo rozpočtové opatření ě,212009.

0 proti

0 proti

4 zdrže| se
Glos
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová
Kučera

4 zdrže| se
Glos
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová
Kuěera

3 zdrže| se
Mgr. Grossmannová
Glos
Kučera

Rozpočtový výhled Městyse Moravská Nová Ves na roky 2009 _ 2O|3 _ tento rozpoětový
výhled vycházi zrozpočfis'roku 2008 s návrhem rozpočfu na rok 2009 aze současného stavu
příjmů, které nejsou navýšeny s ohledem na možný dopad finanční k'ize. Jsou tam
zapracovány splátky úvěrů, které v tuto chvíli miíme a které se budou splácet do r.2OI2.

Usnesení č,. 10 11512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo rozpočtoý výhled Městyse
Moravská Nová Ves pro roky 2009 - 20|3.

H: 5 pro I proti
[ng. Krutiíková Ing. Parma
Baldrian
Ing. Vája
Peterková
Tuček

Bod č. 5 - Smlouvy o zřízenívěcného břemene

Tyto smlouvy byly projednávríny jižnabřeznovém zasediíní zastupitelstva městyse.

E.oN a.s. , která je investorem přípojky na vybudoviání nového sběrného dvora. Tato pffpojka
půjde ěástečně i po pozemcích ve vlastnictví městyse (p.ě.2|84/2 ,2I84l|3) a je třeba
schválit věcné břemeno. E.oN a.s. niím nabizí jednorázovou sazbu ve qfši 8 30-0,- Kč.
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Týo smlouvy budou zaknihoviíny na katastru a pozemek bude zatižen věcným břemenem.

Smlouva o zřízenipráva odpovídající věcnému břemenu na pozemku p.ě.625lI na ul. niím.
Republiky - kde dojde k úpravě el. vedení, bude zde postaven nový rodinný dům manŽelů
Zugarcvých a před jejich domem bude noý sloup el. vedení, kteý bude stát na pozemku
městyse. Toto věcné břemeno je ohodnoceno jednorázovou částkou 2 800,- Kč.

E.oN a.s. - vybudování venkovní přípojky na pozemku ve vlastnictví městyse, který povede
na ul. Dolní u nemovitosti p. Sobotky. Jedná se o jeden pozemek a věcné břemeno je
ohodnoceno částkou 500'- Kč.
Ing. Parma - Vznesl připomínku, že neby|y dodany potřebné materiály ohledně těchto smluv.

Usnesení č.1111512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo návrh smlouvy o zřizeni
věcného břemene přípojky NN na sběrný dvůr v Moravské Nové Vsi, která bude uzavřena
mezi Městysem Moravská Nová Ves a E.oN distribuce a.s. České Budějovice.

H: 9 pro

Usnesení č.1211512009

0 proti

Zasfupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo náwh smlouvy o zÍizeni
věcného břemene na pozemku p.ě.625lI, které bude uzavřeno mezi Městysem Moravská
Nová Ves a E.oN distribuce a.s. České Budějovice.

H: 9 pro

Usnesení č.13/1512009

0 proti

Zasfupitelstvo Městyse MoravskáNová Ves jednohlasně schválilo náwh smlouvy o zÍizení
věcného břemene na pozemkup.č.29211 ve vlastnictví městyse, které bude uzavřeno mezi
Městysem Moravská Nová Ves a E.oN distribuce a.s. České Budějovice.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Smlouva o zÍízeni věcného břemene, kterou nrím předloŽila společnost VaK Hodonín a.s.,
jedná se to pozemků, na kteých byla provedena rekonstrukce stávajících qitlačných řadů
surové vody I, II, ilI' IV v katastrálním území Moravská Nová Ves _ p. ě. 4662l|,4673,469I,
2302,4|25,4126,4128,4194,4196,4|99,42IIlI.vaK Hodonín a.s ohodnocuje 1 pozemek
ěástkou 2 500,- Kč' nabízí nrím částku 27 500'- Kě.
Pokud nebudeme akceptovat tento návrh, tak věcné břemeno bude vypoč^íténo z ěástky, která
bude odpovídat pruměrnému ročnímu nájmu, což vychání l0,- Kč za Im".

Usnesení č.l4l15l2009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo smlouvu o zÍizení věcného břemene
na pozemcích v majetku městyse, na kteých procházi ýlačný řád surové vody I' II, III a IV
v katastrálním území Moravská Nová Ves.

5 pro
Ing. Krutráková
Baldrian
Ing. Vája

3 proti
lng. Parma
Glos
Kuěera

0 zdržel se

0 zdržel se

I zdrže| se
Mgr. Grossmannová

H:
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Peterková
Tuček

Sběrný dvůr - napojení ze stávajíci trafostanice na podnikríní p. Kobzíka. Pokud bude
zbudována nová el. přípojka pro naše zaŤizení, trafostanice zůstane plně k dispozici
p. Kobzíkovi, bude mu převedena do vlastnictví z vlastnictví městyse a on si vybuduje
samostatnou přípojku. Tato přípojka půjde přes pozemky v majetku městyse. Pan Kobzík
navrhuje, aby toto věcné břemeno by|o zÍizeno bezúplatně. Rada městyse navrhuje, aby úplata
zavěcné břemeno ěinila 500.- Kč.

Usnesení č.1511512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo smlouvu o zŤizení
věcného břemene na vedení kabelové NN přípojky na pozemku p. č:.2|84121 a2|92l2 ve
vlastnictví Městyse MoravskáNová Ves, kÍery blde ňízen pro p. Kobzíka v ceně
jednorrízové ve výši 500,- Kč.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrže| se

Bod č. 6 - Převody majetku

Náwhy a zátněry v převodu pozemků byly všechny vyvěšeny a zveřejněny' některé pozemky
byly uŽ projednávany na březnovémzaseďémí zastupitelstva a schválen jejich prodej, nebyla
však stanovena cena.

Prodej části pozemku na p.ě. 526 (zapoštou) na qistavbu ordinace MUDr. Bartošovi. Byl
připraven geometrický plrín a přesně vyěíslena výměra, jedná se o 30 x 16m2.
Rada městyse nawhuje prodat za pruměrnou cenu 300,- Kě za|m2.

Usnesení č. |611512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej časti pozemku
p.ě.526 o výměře 508 m, zacenv 300,- Kč za|m" p. MUDr. Bartošovi na stavbu ordinace
praktického lékďe.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

ManŽelé Adiímkovi, na ul. Na Kopci, Žádajío dorovniíní stavební čríry. Jedná se o 14m2
ažádají o odkoupení pozemku ve vlastnictví městyse
Rada městyse nawhuje ceilJzat5rto pozemky 70,. Kě zalm. a majitel nechá udělat
geometrický pltán a sepsat smlouvu.

Usnesení č.17115/2009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej části pozemku
p.ě.2679l1o v'.iměře |4m, za cenu 70,- Kě zalm. marželům Adámkovým s tím, že cenuza
geometrický plarl a poplatek na katastru budou platit nabyvatelé.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Manželé Prudkovi na ul. Škotni poŽadují dorovniání stavební čríry, jedná se o 4 m2 na
p .č.5 l8 /6 .
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Usnesení č. |811512009
Zastupitelstvo jednohlasně schválilo prodej pozemku
Václavu aZdeíce Prudkovým zacenu7O,- Kč za|mz
poplatek na katastru uhradí nabyvatelé.

9 pro 0 proti

na p.č. 518i6 o výměře 4m2 manželům
s tím, Že cenu za geometrický plrín a

0 zdržel seH:

Žádostp. ZdeřkaPrudka o odkoupení2 m2 na p.č. 518/5 ke stavbě nového rod. domu na ul.
Školní.

Usnesení č.19l|512009
Zasfupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schvá|ilo prodej pozemku na
p.ě. 518/5 o ýměře 2 ̂ , p Zdeňku Prudkovi za cenlJ 70,- Kč za ImZ . Cenu za geom. plrán a
polatek na katastrálním uřadě uhradí nabyvatel.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Náwh na odkup pozemků o celkové výměře 282 m. p. Kobzíka, bytem Týnec. Jedná se
o dorovnání hranic pozemků před objektem, kteý vlastní p. Kobzík na ul. Kamenná.

Usnesení č.20l|512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves iednohlasně schválilo odprodej pozemků
218-4/27,2184/26 a2|92ll4 o výměře 282 m. p. Kobzíkovi, bytem Týnec, zacenu7l,- za
lm2. Geometrický plrín a poplatek na katastrálním uřadě uhradí nabyvatel.

H: 9 pro 0 proti 0 zdrŽel se

1464ll. Pan Beneš staví rod. důmPan Marek Beneš žádáo odkoupení pozemků p.č,, |463 a
na p.č. 146412 a chce dokoupit t5rto pozemky.

H: I pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Zbyněk Parma

Usnesení č'. 22 l 15 12009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo neodprodat pozemek na p.č. l463
v k.ú. Městyse Moravská Nová Ves p. Marku Benešovi.

I zdrže| se
Íng. Zbyněk Parma.

Na pozemku 1463 je vedena el. přípojka vzduchem av zemije odvod vyplachových vod.
Rada městyse tento pozemek nedoporučuje k prodeji, k prodeji doporučuje pouze pozemek
p.č:.1464lI ovýměře l30m, zacenu7O,-Kč za|m. zaúčelemdorovniáníhranicepozemku.

Usnesení č.2ll|5l2009
Zastupitelswo Městyse MoravskáNová Ves schváli|o prodej pozemku na p. č. 1464l| p.
Marku Benešovi o výměře l30m, Za cenu 70,- Kč za |m,. Poplatky na katastrálním uřadě a
cenuza geometrický plan uhradí nabyvatel.

H: 8 pro 0 proti
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Pan Roman Kolaja, bytem Smolín 44, žádá o odprodej pozemku p.č.2l92lI,2l92l2 a2l92l3
za účelem výstavby fotovoltaické elektrrírny. Jedná se o majetek Městyse Moravská Nová
Ves. Rada městyse navrhuje si tady týo moŽné rozvojové plochy ponechat ve svém majetku.

Usnesení č.2311512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo neprodat pozemky v k. ú.
Moravská Nová Ves p.č. 2|92ll,2|9212 a2l92l3 p. Romanu Kolajovi.

9 pro 0 proti 0 zdrže| se

Žádostp. Martina Hřebačky, ktery žádáo odkoupení budovy bývalého obecního uřadu _ část
budovy pltínuje na sportovni\yužití a část budovy na bytové jednotky. V souč. době byla
zadéna k vypracoviání studie namožnévylžiti pro společenský život občanů. Rada městyse
doporuěuje, abychom tento objekt ještě neprodávali.

Ing. Parma _ Jakou nabizí p. Hřebačka cenu a kdo vypracovává studii?
starostka - Pan Hřebačka ve své Žádosti cenu neuvedl a projekt zpracovává p. Ing. Kubrická.

Usnesení č.2411512009
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo zatím neprojednávat možný prodej
budovy starého uřadu a nechat k řešení na příští jednríní zasedáni.

H: 8 pro

Bodč.7-Různé

1 proti
Ing. Zbynék Parma

3 proti
Ing. Parma
Mgr. Grossmannová
Glos

0 zdrŽel se

1 zdržel se
Kučera

Rada městyse schválila v souladu se ziíkonem o obcích a rozpočtových pravidlech niíkup
nového traktoru. Traktor byl zakoupen u fa Agrotos s tím, Že se2 staré traktory daly
protihodnotou za 200 000,- Kč a zbyvajicich 563 000,- bude spláceno, buď formou úvěru
nebo leasingu. Zastupitelstvo by mělo schválit ručení na koupi.

[ng. Parma- Proč neproběhlo výběrové řizeru?
starostka _ Byla drína poptávka u fa Agrotos a fa Agrotec a.s.

Usnesení č.25l|512009
Zasfupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo smlouvu o úvěru pro SluŽby
Moravská Nová Ves, příspěvková organizace na výši 563 000,- Kě za účelem jiŽ koupeného
traktoru.

H: 5 pro
Ing. Krutríková
Baldrian
Ing. Vája
Peterková
Tuček

Stanovení ýše stočného _ v loňském roce byla stanovena výše stoěného na 2l,- Kč pro
obyvatelstvo a22,- Kě pro podnikatele. Váledem k tomu, Že stočné od |.7.2009 přechrízí pod
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správu SluŽby Moravská Nová Ves, příspěvková organizace a bude zde kalkulovat90Á dařl
DPH.

Usnesení č.26lt5l2009
Zas1upitelstvo Městyse Moravská Nová Ves neschválilo cenu stočného ve vyši 2I,- Kě za
lm, včetně DPH na rok 2009 jak pro občany, tak i pro podnikatele.

H: 7 pro
Ing. Kruttíková
Baldrian
Ing. Vája
Peterková
Tuček
Glos
Kučera

0 proti 2 zdrže| se
Mgr. Grossmannová
Ing. Parma

Místostarosta městyse p. Baldrian seznámil občany a zastupitele s jednáním valné hromady
společnosti Hantály a.s., které se zúčastni| 12.6.2009 ve Velkých Pavlovicích. Hospodářský
vysledek činil 3 983 000,-Kč, příděldo soc. fondu 445 000,- Kč a nerozdělený zisk
3 538 000,- Kě. Tento zisk bude pouŽit na např. na rekultivaci,na linku na drcení stavebního
odpadu, příp. na vybudoviíní nových skládek.

Pan Kučera se zúčastnil jednání valné hromady společnosti VaK Hodonín a.s. Zisk
společnosti byl l6 222 000,- Kč, sociální fond 1 500 000,- Kč a nerozdělený zisk 13 559 000,-
Kč.

Pan Baldrian upozornilna špatný stav ústředního topení v MŠ a nutnost rekonstrukce topení
a kotelny. Podal návrh možnosti úvěru. Celková rekonstrukce by vyšla asi na 3 800 000,- Kě.

Ing. Parma požaduje doložit návrhy, výběrové řízení, abychom mohli jednat o podmínkách
možného úvěru.

Bod č. 8 - Připomínky členů zastupitelstva městyse

p. Tuček _ Jak to vypadá s parkovríním na ul. U Sokolovny?
starostka - Parkovací místa jsou vyřešeny jenom z kraje ul. U Sokolovny, občané si zaplatili
příspěvek, který byl schválen radou městyse _ 3 000,. Kč za jedno parkovací místo.
V letošním roce by se mělo pokračovat dál.

Bod č. 9 _ Připomínky občanů

p. Maděřič _ mluvil o situaci kolem čerpacích vrtů společnosti VaK Hodonín a.s.
p. Jeřábek _ Požaduje vyřešit dopravní situaci na ulici Jana Černého, např. retardéry, prujezd
oznaěit 30 km rychlostí a upravit chodníky pro pěší _ nebezpečíínazu dětí. Upozomil na to,
že pÍíbouřce nestačily kanály na ul. J. Černého brát vodu a dá|e poŽaduje vyrešit hlučnost
v restauraci Na Sokolovně.
p. Fila _ Jak to r,'ypadá s ýstavbou WC ve Výmole, vinďský spolek poslal náwh na
spolupráci při výstavbě toalet.
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starostka _ ocenila vstřícnost vinďského spolku, ale stavba v letošním roce nebude, protože
nebyla na tuto akci v letošním rozpočtu r,yčleněna ěástka. Pokud se zapracuje do rozpočtu
příštího roku, tak by se mohla ýstavba WC realizovat.
p. Kučera st. - Na ulici Dolní se připravuje cyklostezka?
starostka _ Dělalo se tam zaměření ziíkl. stavební ěáty, abysme mohli připravovat projekt
cyklostezek.
p. Kučera st. - Je vypracovaný ceník služeb?
starostka - Ano, je vypracovaný a zveřejněný ve vestibulu uřadu.
p. Kučera ml. - Funguje infocentrum v obci?
starostka _ Infocentrum nebude letos v provozu' p. Lanová odstoupila od smlouvy. Musíme
sundat informační tabuli.
p. Strejčková - Urguje odtsrarrění chvojky na obecním pozemku.
starostka - Pokud se jedná o větŠí strom, je nutno povolení ke kácení.

Bod č. |0 _ Závěr

Bc Petr Dvořáček přečetl usnesení Zastupitelstva městyse Moravská Nová ves. Starostka
městyse Ing. Jana Krutáková poděkovala občanům a zastupiteltlm za účast.
15. veřejné zasedáni Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno ve 20.00
hod.

starostka městyse

ověřovate1é:

František Baldrian
místostarosta

Jan Tuček Jaroslav Kučera

Martina JanuJíková
/)*zYv
/


